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Sammanfattning styrelsemöte 5-2018 Ridklubben Norrtälje Ryttare 17 maj 2018 

Genomgång av likviditeten  

Likviditetsplanen gicks igenom, vi följer plan.  

Ridläger 

Flera läger är slutsålda, platser finns på ett övernattningsläger och ett helgläger, båda ligger i 

månadsskiftet juni/juli.  

Hästar 

Ollie inköpt. 

Ev. ytterligare en C-ponny på väg in. 

Tim åker hem 17 juni. 

Bolle är till salu. 

Vigulf är till salu. 

Personal 

Sara är fortsatt delvis sjukskriven. 

Rekrytering instruktör pågår. Leila intervjuar kandidat under vecka 21.  

Malin är kontrakterad terminen ut. 

Marita, Elettra och Yvonne rycker in som vikarier för att få lektionsplaneringen att gå ihop under 

Saras sjukskrivning. 

Jessica kommer att avsluta sitt uppdrag till sommaren.  

Arbetet med översikt roller och ansvar i personalgruppen fortsätter. 

Planering höstterminen 

Planering för grupperna klart till 25 maj, då nyhetsbrev också går ut. 

Fakturor höstterminen går ut 25 maj. Första förfallodatum 25 juli för höstterminen. 

Pay and jump: 

Planerade 27 maj och 10 juni.  

Hoppning 12-13 maj 

Blev en hyfsat välbesökt tävling till slut, 100 starter storhäst och 75 starter ponny. 

Ungdomssektionen 

Erika har varit på banken och öppnat ett konto till ungdomssektionen, med ett tillhörande separat 

swish-nummer. Erika har möte med ungdomssektionen under vecka 21. 

Byggnation av uteboxar 

Beslut: Styrelsen beslutade att bygga 4 uteboxar. Åtgärder som nu krävs är bygglov, förprövning 

Länsstyrelsen, val av leverantör för markarbete och boxar, beställning och genomförande. 

GDPR 

Arbetet med GDPR rullar på bra framåt, vi känner oss trygga. Vi kommer testa att använda OneDrive 

för att dela filer. 


